
Verslag Welpen- en Beverraad  

18 april 2012, Waterscouting Musinga-Rijn Wageningen 

 

Aanwezig: (aanwezigheidslijstje is zoekgeraakt) 

 

Afmeldingen: Bob van den Eertweg, Paul Drenth (IJsvogels Tarcicius), Bevers van de Emmagroep, 

Havelihorde OPV Schoonoord,Wessel Straatsma (Esta’s Langenberg) 

 

1) Opening 

Liesbeth opent de vergadering om 20.10. Een speciaal welkom voor de nieuwe groep Roode Toren 

uit Heteren. Zij hebben inmiddels 1 Welp en zoeken naar mogelijkheden om meerdere leden aan te 

trekken. Iedereen stelt zich voor. 

 

2) Verslag vorige vergadering 

Geen opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd.  

 

3) Mededelingen en ingekomen stukken 

Janneke is gestopt met scouting en maakt geen deel meer uit van het Bever en Welpen team. 

 

4) Teamzaken 

Margreet gaat met zwangerschapsverlof. Tijdens haar verlof legt ze haar scoutingtaken tijdelijk neer. 

Erwin heeft aangegeven zijn termijn niet officieel te willen verlengen. Dit brengt het totale team voor 

Bevers en Welpen (voor dit moment) op 2: Liesbeth en Marleen. 

 

5)Terugblik afgelopen activiteiten 

Het Bever en Welpen najaarsspel in Veenendaal was een combinatie activiteit. Van te voren was het 

idee dat de tijd krap uit zou komen, dit bleek niet het geval. Er bleef tijd over. De spanningsboog per 

spelletje was korter dan vooraf ingeschat. In de zaal was het rumoerig. 

Het kwartet spel was niet zo handig gekozen midden in de zaal, de indeling van de ruimte kan beter 

waardoor kinderen niet door elkaars speelgebied heen rennen etc. 

Erwin geeft aan dat er een klimbos geopend is bij ’s Heeren Loo in Otterlo, wellicht is dit iets voor een 

speldag. 

 

Op het leidingweekend zijn drie aanmeldingen gekomen. Het is vanwege dit lage aantal niet door 

gegaan. Uit de enquête kwamen geen hele duidelijke redenen van het niet opgeven naar voren. De 

frequentie van contact zou hoger moeten al is dit met het kleine team en de hoeveelheid werk lastig.  

Erwin geeft aan dat het een idee is om bij de groepen langs te gaan, het trainingsteam is dit ook van 

plan. Er zouden meer bel en mailrondjes kunnen komen. 

Een idee is om bij gebrek aan vaste mensen (al zijn die meer dan welkom!) mensen voor losse 

activiteiten uitgenodigden. Om toch aan voldoende ‘handen’ voor een activiteit te komen. 

 

6) Scouting Acadamy TOET 

Het eerste volle jaar van de vernieuwde trainingsroute staat nu. Volgens Remco is er niet veel 

nieuws. De training bestaat uit de ‘oude’ basistrainigsroute van twee weekenden. Van november tot 

juni kunnen houdingen en vaardigheden geoefend en laten zien worden. Een praktijkbegeleider is 

hierbij binnen de groepen echt nodig.  

Voor ‘nieuwe’ mensen blijven de twee weekenden. Voor meer ervaren leiding is het mogelijk de 

losse modules te volgen. Op aanvraag kunnen trainers voor specifieke trainingen bij de groepen 

langskomen. Het trainingsteam wil de regio indelen in vier clusters zodat elke groep een vaste trainer 

/ trainster als aanspreekpunt heeft. 

 

7) Planning en begroting 



De volgende activiteiten worden besproken: 

- 5 september WeB raad 

- 27 oktober najaarsspel Welpen en Bevers 

- 9 + 10 februari 2013 eventueel een leidingweekend 

- 17 april 2013 WeB raad 

- 8 juni 2013 Voorjaarsspel  

 

De begroting wordt als volgt: 

WeB raden 50 

Najaarsspel 664 

Leidingweekend Kosten neutraal 

Dorpsfeest (Voorjaarsspel) 175 

Jungledag (Voorjaarsspel) 275 

Totaal 1164 

 

8) Komende activiteiten 

De speldag is verplaatst naar 16 juni i.v.m. het feit dat het totale Bever en Welpenteam op dat 

moment uit twee personen bestaat. Het zal plaatsvinden bij de Beukelaar in Oosterbeek. Het feit dat 

de speldag verzet is kan het voor sommige groepen wellicht lastig of niet mogelijk maken om te 

komen.  

 

Er wordt aangegeven dat het misschien helpt om groepen individueel te benaderen of ze komen. De 

spelmappen zijn bekend en naar de groepen gemaild. Per deelnemende speltak wordt er een 

activiteitengebied voorbereid. Om te voorkomen dat er net als vorig jaar groepen zijn die hun 

gedeelte niet voorbereid hebben wordt dit heel letterlijk aan de groepen gevraagd en wordt er 

indien nodig achteraan gebeld. 

 

Op de WeB raad worden de Esta’s van Scouting Bennekom, De Rode Toren en de Bevers van de 

Spoorzoekers opgegeven.  

 

9) Wat zijn de ervaringen met het vernieuwde spelaanbod tot nu toe? 

Er wordt aangegeven dat de boeken en gidsen wel leuk zijn en er wordt gevraagd naar een 

handleiding voor de insignes.  

De nieuwe insigne structuur op drie niveaus wordt als positief ervaren. De Bevers kunnen nu ook met 

insignes te werken. Nog niet iedereen is (volledig) overgestapt op het nieuwe spel.  

Er wordt heel veel naar Internet verwezen, niet iedereen kan hier nog alles gemakkelijk vinden. 

 

10) Sluiting 

Liesbeth sluit de vergadering, iedereen wordt hartelijk bedankt voor zijn/haar aanwezigheid.  


